
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Vestervangsskolen 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2024.05.16 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Valg af mødeleder 

3. Nyt fra 

4. Ejendomsservice 

5. Økonomi til særlige indsatser 

6. Høringssvar 

7. Bilfri skolegård 

8. Årsberetningen 

9. årgangsmøder 

10. Fraværsindsatser 

11. Forældrehenvendelser 

12. Evt. 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2024.05.16  Næste mødedato: 2024.06.12 

Deltagere:  

Afbud: Lise-Lotte 

BESTYRELSESMØDE 17.00-19.30 

 

 Emne Hvad skal vi udrette tid Konklusion 

1. Godkendelse af dagsorden  2 min Vi bytter om på punkt 5 og 10. 

2. Valg af mødeleder  3 min Line er mødeleder 

3. Nyt fra Korte orienteringspunkter 15 min Formand: 

Britta har været til skolerådsmøde, hvor 

bl.a. AULA er drøftet og brugen heraf – 

f.eks. fælles retningslinjer på tværs af 

skoler. 

Derudover er møderne de fire spor 

evalueret. 

Skolerådsmødet har også omhandlet 

skolernes budgetter.  

Der er politisk interesse omkring 

ejendomsservices vedligehold af 



Vestervangsskolen.  

Næstformand:  

Intet 

Ledelse:  

Skolen er i dialog med PPR omkring 

udvikling af deres arbejde på skolen. 

Fagfordelingen for kommende skoleår er 

godt i gang. 

Vestervangsskolen er TOP-20 i Randers 

kommune ift. at tage mennesker ind i 

f.eks. praktik, der har et løst forhold til 

arbejdsmarkedet. Det har skolen fået en 

pris for. 

Der har været afholdt 1. samtalerunde på 

afd.lederstilling til udskolingen. Der er to 

kandidater til 2. samtalerunde. 

Elevrådet: 

Der er lavet banko i pauserne for at styrke 

fællesskabet blandt eleverne. Det har 

været en succes. 

Personale: 

Der er afviklet skriftlige afgangsprøver, og 

nu arbejdes der mod 8. og 9. klassernes 

mundtlige afgangsprøver. 

Der er klassedannelse i både kommende 

0. og 7. klasse. 

Markedsdag i SFO’en er afholdt og gik 

godt. 

4. Ejendomsservice 

- Solafskærmning 

 

Status 10 min  Der er fra flere sider opmærksomhed på 

skolens samarbejde med 

ejendomsservice. 

Der foregår en drøftelsen mellem skolen 

og ejendomsservice ift. betaling af 

solafskærmning.  Drøftelsen har Jakob 

løftet.  

5. Økonomi til særlige 

indsatser 

Kort orientering om skolens 

forbrug til de særlige 

indsatser 

20 min  Jakob fremviser og fortæller om hvor 

mange lektioner skolen bruger på 

forebyggende og inkluderende indsatser. 

Her er der bl.a. tale om lektioner i 

mellemformer og 2-lærertimer mv. 

Når lektionerne omregnes til 

gennemsnitsløn bruges der i alt cirka 14,5 

million kroner.  

6. Høringssvar Bilag vedhæftet 

 

15 min I et høringssvar vedr. elevfravær ønsker vi 

at markere, at der ved 10% fravær bør 

være opmærksomhed på dialog med 

hjemmet omkring fraværet, og at det 

uden åbenlyse og undskyldelige årsager er 

bekymrende. 

Derudover at skolen nævner de forskellige 

indsatser, som der kan gøres brug af, samt 

at fraværsregistreringen gøres skarpere. 



Der udarbejdes et høringssvar i MED-

udvalg, som bestyrelsesformanden 

herefter kan koble sig på.  

 

Ift. høringssvar vedr. trafikaleforhold laver 

Jakob et udkast, som han sender til Britta. 

7. Bilfri skolegård Skolen har modtaget tilbud 

på en mulig løsning af 

udfordringerne  

15 min  Udvalget har set på forskellige muligheder 

f.eks. pullert, en automatisk bom og 

etablering af plantekasse.  

Skolebestyrelsen ønsker på nuværende 

tidspunkt ikke at gå videre med de 

muligheder. 

Skolen laver noget oplysning og ser på 

eventuelle gratis muligheder for skiltning 

mv.  

8. Årsberetning Bestyrelsen skal beslutte 

hvordan dette skal 

behandles 

15 min Britta har lavet et udkast. Kristina og Lea 

tager billeder, der kan understøtte det 

skriftlige. Herefter samler Britta tekst og 

billeder. 

9. Årgangsmøder Bestyrelsen skal beslutte 

hvordan man i kommende 

skoleår skal understøtte 

disse møder 

10 min Bestyrelsen vil gerne deltage på det første 

forældremøde i kommende skoleår. 

Lea og Kristina deltager gerne.  

Som udgangspunkt deltager som 

udgangspunkt på hver årgang, medmindre 

årgangsteamet ikke ser behov for 

deltagelse. 

10.  Fraværsindsatser Ledelsen fremlægger data 

for området 

20 min Ledelsen gennemgår data omkring fravær 

blandt skolens elever.  

Vestervang registrerer fravær anderledes 

end flere øvrige skoler i kommunen, 

hvilket kan betyde en højere 

fraværsandel. 

Der er oprettet et fraværsteam på skolen 

og der er samarbejde med Team FIT 

omkring elevers fravær.  

11 Forældrehenvendelser  5 min Behandlet 

12 Eventuelt  5 min Lea og Kristina vil gerne genopstarte 

foreningen Vestervangsskolens Venner. 

Bestyrelsen drøfter om det giver mening 

at den nye bestyrelse afbilledes ved 

skolens personale.  

 


